
 

Skolebestyrelsesmøde – Tømmerup 

Skole 

 

 

Dag-måned-år Formandens 

initialer 

DH 

 

Tid og sted: 17.00-19.00. 

Skolens lærerværelse 

  

30.10.24 
  

 
 

1. Afbud:   

2. Velkommen: 
 

Meddelelser: 
 

 

• Velkommen 
• Dagsorden 
• Valg og velkommende til nye 

skolebestyrelsesmedlemmer.  
Velkommen til 3 nye medlemmer, Mette, 
Kimberly og Betina 

Fra skolen ved skolelederen: 
• Orientering:  

Vi har afholdt skolefest. Vi håber det bliver en fast 
tradition. 
Elevrådet har deltaget i et stort fælles 
elevrådsmøde på rådhuset. Vi havde to elever 
med fra henholdsvis 5. kl. og 6. kl. 
Der er kommet flow i aktiviteterne i SFOen. 
Vi ser en positiv udvikling i børnenes 
formindskede brug af devices i SFO – der er 
større tilslutning til aktiviteterne. I SFOen har vi 
stort fokus på udeaktiviteter. 
Stort fokus på samarbejdet med Kløvergården for 
at sikre en tryg overgang fra BH til skole. 
Vi arbejder også på tryg overgang fra Tømmerup 
til Rynkevang. 
Vi er gået i gang med at afholde læsekonferencer 
hvor lærerne og læsekonsulenten deltager for at 
opkvalificere det faglige niveau. Målet er at 
udvide dette til klassekonferencer til næste 
skoleår, hvor der kommer fokus på flere fag og 
elevernes personlige udvikling. 
Vi afholder pædagogisk rådsmøde i næste uge. 
Bl.a. for at sikre større sammenhængskraft på 
skolen. Vi skal bl.a. Kigge på skolens værdisæt 
AKT-teamet er kommet godt i gang. Der er 
indsatser på både enkelte elever og på enkelte 
klasser. 
Der er fælles skolebestyrelsesmøde d. 27.11 
på Rynkevang. 
I år skal både Årby, Tømmerup og Rynkevang 
sammen til kvalitetssamtale på forvaltningen. Der 
skal også være en repræsentant fra SB. Det er 
11.03.25 kl. 16-18. 

• Budget 
Skoleleder skal i kommende tid til økonomimøde 
med konsulent for at se på næste skoleårs budget. 



• Indkøb 
Der er indkøbt mobilhoteller, så alle klasser har 
et sted at opbevarer mobilen i skoletiden. Vi 
håber på større sikkerhed og færre forstyrrelser 
fra mobilerne. Vi afventer pedellen i forhold til 
opsætning. 
SFO2 er nymalet. Vi afventer nyt inventar. 
Uge 49 monteres der akustikplader på gangene.  
Infotavlen er ankommet og afventer montering. 

• Nye elever 
 

 
        3. Skolebestyrelsen: 

• Nyt fra SB 

• Formanden orienterer 

• SB-valg i år 

Dan ønsker at fratræde som formand. 
Tina er valgt som formand. Mia fortsætter 
som næstformand. Tillykke til dem 

• Klasseråd 

 

  
           4. Skoleåret:  •  Orientering 

 

               

 
  
  5. Møde med forældreråd og nyt fra                
Forældre foreningen: 

• Nyt fra forældreforeningen: 

Kommende arrangementer: 

30.11 – juletræsfest   

22.02 – fastelavnsfest 

4.4 – diskofest  

Arrangementerne afholdes uanset hvor står 

tilmelding der er. 

Forældreforeningen har brug for flere hænder.  

Vi har i skolebestyrelsen talt om at det, på sigt, 

skal lægges ud til de enkelte klasseråd, at man 

stiller med en repræsentant til 

forældreforeningen. Denne repræsentant kan gå 

på skift år for år. 

 
6. Kommende mødedatoer:  04.12.24 

 

Datoer for kommende halve år 

8.1.25 kl. 17-19 

5.2.25 - 17-19 

2.4.25 – 17.19 

11.6.25 – 17-19 

 



7. EVT. Der er dårligt udsyn i krydset oppe ved Brugsen. Der er 

meget trafik om morgenen til begge skoler, der er en bus 

der sætter mange elever af og der er ingen overgang for 

fodgængere. Det sættes på som punkt til næste SB. 

 

  

 

 
 

  

 

 

 


